
 

 

Protokół posiedzenia  Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i 
Rynku Pracy 

 

Nr 9/2023  w dniu 15-06-2023r. 

 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16,00  zakończono o godz.17,15 
 

 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1 Iwona Tyll 
- Przewodnicząca Komisji 

obecna 

2 Halina Sobota 
- Wiceprzewodnicząca Komisji 

obecna 

3 Grzegorz Bałdyga 
 - Sekretarz Komisji 
 

obecny 

4 Małgorzata Osuch obecna 

5 Tomasz Kranc nieobecny 

6 Robert Woźniak obecny 
 

7 Andrzej Banaszyński 
 

obecny 

8 Leszek Zdrzałka 
 

nieobecny 

9 Irena Szewczykowska 
 

obecna 

10 Bogdan Fleming 
 

obecny 

 

 

 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Tomasz Kranc 
2. Leszek Zdrzałka 
 

 
 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Michał Piechocki - wicestarosta 
 
2. Aleksandra Wentland – główna księgowa  ZOZ w Wągrowcu 

 



 

 
 

1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 

1.1. Powitanie 

1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

1.3. Opiniowanie materiałów na sesję 

1.4. Zapytania, opinie, stanowiska i wnioski. 

1.5. Zakończenie posiedzenia. 

 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 
 

 

Zebranych członków Komisji  Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku 

Pracy przywitała przewodnicząca pani Iwona Tyll  a następnie 

przedstawiła porządek posiedzenia i tematykę dzisiejszego 

spotkania komisji. 

 

Analiza wyników i ocena sytuacji ekonomiczno - 
finansowej ZOZ w Wągrowcu na podstawie raportu 

wykonanego przez Komisję doraźną za 2022 rok. 

 
 

 

      Członkowie komisji dzisiejsze posiedzenie komisji rozpoczęli 

od wysłuchania sprawozdania z oceny ekonomicznej i finansowej 

szpitala powiatowego w Wągrowcu, sprawozdanie to przedstawiła 

w zastępstwie dyrektora pani Aleksandra Wentland główna 

księgowa tejże jednostki. 

Po przedstawieniu tej informacji z wielkim zażenowaniem 

członkowie komisji wraz z panią przewodniczącą przyjęli 

wiadomość iż na spotkanie komisji nie przybędzie pan Przemysław 

Bury dyrektor szpitala. Nie informując o tym fakcie pani 

przewodniczącej został ten fakt przyjęty przez członków komisji 



 

jako zachowanie lekceważące i nie poważne wobec członków 

komisji jak i tematu dzisiejszego posiedzenia komisji. 

Pan radny Bogdan Fleming zaproponował aby zorganizować 

spotkanie radnych, pana dyrektora szpitala oraz z panią prezes 

Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia aby móc 

porozmawiać o problemach naszego szpitala, któremu 

stworzyliśmy za duże pieniądze warunki do pracy na wysokim 

poziomie a mimo to problemy narastają. 
 

Następnie pan wicestarosta Michał Piechocki przedstawił 

członkom komisji wyniki kontroli oraz wnioski końcowe z 

dokonanej kontroli za rok ubiegły przez komisję doraźną której 

sam przewodniczył. Wnioski końcowe zawarte są zał. nr 1. do 

dzisiejszego protokołu. 

Pani Małgorzata Osuch poprosiła również aby raport z wystąpienia 

pokontrolnego zaopatrzyć w spis treści który ułatwi poruszanie się 

po raporcie.   

  

 

4.   ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 

4.1 Zapytania 
 

 
4.2   Opinie 
 
 
 

4.3  Stanowiska. 
 
 

5.     ZAKOŃCZENIE. 
 
 

Na tym zakończono posiedzenie  Komisji  oraz dyskusję na ww. 
temat. 

 
 
 
 

Protokołował / Protokołowała:                              Przewodnicząca Komisji: 

            Grzegorz Bałdyga                        Iwona Tyll 
 
 


